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جیمزباند جدید 
سینما

به  نظــر می رســد دوره  دانيل 
کريــگ در نقش جيمــز باند 
رو بــه  پايــان اســت و حالا 
گمانه زنی هــای فراوانی برای 
يافتن نام جانشين کريگ وجود 
دارد. سرمووی گزارش می دهد 
که ريچارد مدن، بازيگر نقش 
راب استارک در سريال بسيار 
پربيننده  گيــم آو ترونز، قرار 

است جيمز باند بعدی باشد.

ایران- بولیوى؛ 
امروز ساعت 19:30

تيم های ملی ايــران و بوليوی 
از ســاعت ١٩:٣٠ امــروز در 
ورزشگاه آزادی تهران ديداری 
تدارکاتی را بــا يکديگر برگزار 
می کنند. اين مســابقه بعد از 
بازی با ازبکستان دومين ديدار 
تدارکاتی شــاگردان کی روش 
در مســير جام ملت های آسيا 

محسوب می شود.

تاریخ اعلام 
نامزدهاى اسکار 

به گزارش هاليــوود ريپورتر 
آکادمــی علــوم و هنرهــای 
سينمايی اســکار اعلام کرد 
فهرست  نامزدهای شاخه های 
مختلف اسکار از قبيل بهترين 
انيميشن  غيرانگليسی،  فيلم 
و ترانــه، برخلاف ســال های 
گذشته که هر کدام در تاريخی 
متفاوت اعلام می شد، امسال 
همزمان در تاريخ ۱۷ دسامبر 

(۲۶ آذر) اعلام خواهد شد.

ولیعهد عربستان 
به دنبال منچستر

بن ســلمان، وليعهد عربستان 
 ســعودی که عملا پادشاه اين 
کشــور محســوب می شود، 
پای خــود را در ورزش فوتبال 
نيز گذاشــته و قصــد دارد با 
باشگاه  نجومی  پيشــنهادی 
منچستريونايتد انگليس را به 
مالکيت خود دربيــاورد. اين 
شخص پيشنهادی 4 بيليون 

پوندی ارايه داده است.

 

محمد آقاجانپور، ملی پوش تيم ملی اميد و بازيکن پديده يکشنبه  شب در يک استوری اينستاگرامی 
الفاظ رکيکی را به کار برد و دقايقی بعد در يک استوری جديد از پيام های دريافتی که داشته است، ابراز 
تعجب و تاييد کرد که از جريان پيش آمده خبر نداشته است. او مدعی شد که پيجش مورد هک قرار گرفته 
است. استيلی در مورد اينکه پيغامی در صفحه منتسب به محمد آقاجانپور، بازيکن تيم اميد منتشر شده 
که همانند پيغام محمدامين اسدی در بازی های آسيايی بود، گفت: «با او صحبت کردم و اعلام کرد اين 
صفحه اصلا برای او نيست و قرار شده به پليس فتا شکايت کند، او بچه سالمی است و تاکنون چيزی از او 

نديده ام.»

شکایت بازیکن 
تیم ملى

به پلیس فتا!

عکس نوشت

باران کوثرى یک عکس از پشــت صحنه فیلم «عرق ســرد» 
به کارگردانى ســهیل بیرقى در اینســتاگرام گذاشت. در این 
عکس هدى زین العابدین و سحر دولتشاهى به همراه بچه هاى 

فوتبالیست نیز حضور دارند.

حمیدرضا گرشاسبى و حســین خبیرى به نمایندگى از باشگاه 
پرسپولیس به عراق رفتند و با حضور در منزل بشار رسن ضمن 

عرض تسلیت براى آن عزیز از دست رفته طلب مغفرت کردند.

تازه ترین تصویر از  هانیه توســلى و نــگار جواهریان  به همراه 
چند بازیگر دیگر از فیلم سینمایى « گرگ بازى» که احتمالا در 

آبان ماه اکران خواهد شد.  

داور  فغانــى،  علیرضا 
بین المللى فوتبال ایران 
که به همراه کمک هایش 
براى قضاوت دیدارهاى 
کره جنوبى به این کشور 
عکسى  کرده اند،  سفر 
عجیب به این شکل در 
اینستاگرام خود منتشر 

کرد!

تیتربازى
داور زن ایران

چگونه مجوز قضاوت در آسیا را گرفت؟

مهسا قربانى
و واکنش به پوشش جنجالى

شهروند| مهســا قربانی که به عنوان نخستين 
داور بين المللی زن فوتبــال ايران بين علاقه مندان 
به اين رشته مشهور شــده، در چند ماه گذشته به 
دليل پوششی که در قضاوت های اخيرش داشت، 
حسابی جنجال ساز شــد. اين داور که چندباری در 
رقابت های خارجی سوت زده، با اينکه حجاب خود 
را با گذاشتن کلاه حفظ کرده، از لباس عادی داوران 
استفاده می کند. اين موضوع با واکنش هايی همراه 
بود و حتی گفته می شد فدراسيون فوتبال به قربانی 
تذکر جدی داده تا با پوشش کامل و استفاده از ساق 
يا شلوار در مسابقات حاضر شود. شايعات اينگونه به 
گوش می رسيد که فدراســيون به درخواست فيفا 
برای حضور اين داور در مسابقات انتخابی المپيک 
٢٠٢٠ زنان پاسخی نداده تا بدين ترتيب اين شانس 
را از او بگيرد. از سوی ديگر گويا مهسا قربانی خودش 
از اين موضوع مطلع شده و به فيفا نامه نگاری کرده 
است. ماجرا به اين جا ختم شــد که چند روز قبل 
فدراســيون فوتبال خبر از حضور اين داور در دور 
مقدماتی رقابت های المپيک فوتبال بانوان ٢٠٢٠ 
به ميزبانی ميانمار داد. «انسيه خباز مافی نژاد» هم 
به عنوان کمک داور او را در ايــن رقابت ها که ١٧ تا 
٢٢ آبان ماه برگزار می شــود، همراهی خواهد کرد. 
برای اطلاع از اينکه چگونه مهسا قربانی مجوز حضور 
در اين رقابت ها را با وجود تذکر فدراسيون دريافت 
کرده، با وی تماس گرفتيم. ايــن داور بين المللی 
فوتبال زنان در پاسخ به سوال «شــهروند» درباره 
حاشيه های اخير می گويد: «اختلافی با فدراسيون 
ندارم و مشکلی که وجود داشــت، حل شد.» او که 
می گويد عادت ندارد قبل از حضور در مســابقات 
مصاحبه کند و خيلی تمايل بــه بازکردن موضوع 
پوشش خود در مســابقات به عنوان داور ندارد. در 
پاسخ به اين سوال که از چه پوششی در رقابت های 
پيش رو استفاده می کند، می گويد: «نمی خواهم در 
اين باره صحبتی کنم. ان شاءاالله بعد از مسابقات در 
خدمت شما هستم! فعلا خودم را آماده قضاوت در 
اين رقابت ها خواهم کــرد.» حال بايد ديد تذکرات 
فدراسيون باعث می شود تا مهسا قربانی از پوشش 

جديدی در ميانمار استفاده کند يا خير. 
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توضيحات روز گذشــته کارلــوس کی روش 
درباره کنار گذاشته شــدن ســيدجلال باز هم 
هــواداران پرســپوليس را قانع نکرد تــا با داغ 
کردن هشــتگ نام اين بازيکن به شــديدترين 
شکل ممکن عليه آقای سرمربی موضع بگيرند. 
کی روش ديروز عکس سيدجلال را در کنفرانس 
خبری بالای ســر خود قرار داده بود و اعلام کرد 
او را کنار نگذاشــته و فقط تصميم گرفته اولويت 
استفاده از مدافع را به بازيکنان جوان تر بدهد. او 
هرچند اعلام کرد درهای تيم ملی اگر نياز باشد 
به روی سيدجلال باز اســت، اما شواهد و قراين 
به خوبی نشان می دهد که سيدجلال ديگر هيچ 
جايی در تيم ملی نخواهد داشت و قطعا از سوی 
کی روش دوباره به تيم دعوت نخواهد شد. اينکه 
کی روش اعلام کرد کاپيتان پرسپوليس بخشی 

از قلب او را تســخير کرده  نيز با واکنش تند هواداران پرســپوليس روبه رو شــده است. به 
هر حال بايد قبول داشــت که کی روش روزبه روز نزد هواداران پرســپوليس بيشتر از قبل 

محبوبيتش را از دست می دهد.

بامزه اســت، اما واقعی. اينکه يک بازی آنلاين چون بازی GTA در رســانه های مجازی  
ترند شود، شايد در هيچ جای جهان رخ ندهد، اما در فضای مجازی ايران چرا...

روز گذشــته، دو روز بعد از جلسه مجلس با وزير ارشــاد، موضوع شبکه نمايش خانگی و 
البته ســامانه های آنلاين همچنان در سايت ها و ديگر رســانه های مجازی پرمخاطب بود. 
بخصوص شــبکه نمايش خانگی که به  واســطه سود کلان بيشــتر توليدات- اگر موضوع 
پولشــويی را که در ماه های اخير مطرح شــده، ناديده بگيريم- باعث شده تعداد زيادی از 
سرمايه گذاران ســينمايی به اين وادی کشيده شوند. رســانه های مجازی متمايل به يک 
جريان سياسی البته نگاهی منتقدانه به اين وادی دارند و مدام بر طبل اهمال کاری مديران 
شــبکه نمايش خانگی و نظارت ناکارآمد در اين عرصه می کوبند. بهانه ها هم بســيار است. 
ممنوعه ای که درچند هفته اخير نگاه ها را به اين وادی متوجه کرد و بعد هم ١٣ شمالی؛ که 
هر دو هم به مدت کوتاهی توقيف شدند. حالا به نظر می رسد سامانه های ويديويی آنلاين و 
صنعت بازی های ويديويی و اينترنتی هم بهانه جديدی شــده برای زيرسوال بردن اقدامات 

مديران دولتی.  
يکی دو روز گذشته، شــمار زيادی از سايت های مربوط به اين طيف با بولدکردن سخنان 
نصراالله پژمانفر، رئيس سابق کميسيون فرهنگی مجلس خطاب به وزارت ارشاد نظارت های 

اين وزارتخانه را زيرسوال بردند.

خارج شدن برنامه نود از کنداکتور پخش شــبکه سوم سيما در روزهای اخير سروصدای 
زيادی در محافل ورزشــی و رسانه ها ايجاد کرد. روز گذشــته اما توييت های بسيار زيادی 
در ارتباط با پخش نشــدن برنامه در توييتر منتشــر شد و در ســاعات پايانی شب واکنش 
کاربــران به اتفاقاتی که برای عادل فردوســی پور و برنامه نود رخ داده اســت مقدم به اوج 
خود رسيد. در شــرايط کنونی اختلافات عادل با مديران شبکه سه تقريبا برای همه آشکار 
شده و همه منتظر هستند ببينند در آينده چه سرنوشــتی در انتظار پربيننده ترين برنامه 
ورزشی تلويزيون ايران خواهد بود. با دنبال کردن هشــتگ برنامه نود می توانيد در جريان 

واکنش های مردم هم به اين موضوع قرار بگيريد.

#  نظارت_ ناکارآمد
#  سید_جلال_حسینى #کى_روش

#  برنامه_نود
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شروع صفحه آرايی
مدير مسئولسردبيرمعاون سر دبيردبير سرويسصفحه  آرا: ؟؟؟۴۵ / ۱۶

اتمام صفحه آرايی
۱۷ / ۴۵

شروع صفحه آرايی:  ؟؟ / ؟؟
اتمام صفحه آرايی:  ؟؟ / ؟؟

روزنامه شـهروند در  شـکل جدید 
خـود بـا فـرم و محتوایـى متفاوت 
منتشـر مى شـود. مـا را از نظرات و 
انتقـادات خـود بى نصیـب نگذارید 
و بـا مـا از طریـق شـماره پیامـک 

باشـید تمـاس  در   5000262662
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شهروند| بالاخــره نوســانات بازار ارز 
و طــلا تاثير خود را روی بازار موســيقی 
نشان داد و قيمت آلبوم های موسيقی را 
خيلی آرام و بی سر و صدا بالا برد. تا ٣ماه 
قبل قيمت تمام شده يک آلبوم موسيقی 
بــرای مصرف کننده رقمی ميــان ۱۰ تا 
۱۵ هــزار تومان بود، امــا در حال حاضر 
در بازار رســمی فروش موسيقی رقم آن 
به ۲۰ تا ۲۵ هزار تومان رســيده اســت. 
اردوان جعفريــان، نايب هيــأت رئيس 
مديره مجمع صنفی توليدکنندگان آثار 
شــنيداری هم به مهر گفته که افزايش 
قيمت به ويژه در روزهــای اخير را تاييد 

می کند.
«متاســفانه وضعيت فعلی فروش محصولات موسيقايی 
در کشــورمان در شرايط بســيار نامطلوبی قرار دارد و فقط 
ناشرانی می توانند از اين وضعيت بحرانی نجات پيدا کنند که 
غير از کار نشر در حوزه برگزاری کنسرت هم فعاليت داشته 
باشند.» او معتقد است که افزايش بی رويه قيمت ها، صنعت 

نشر موســيقی را از بين می برد:«در اين 
شــرايط بحرانی نبايد موفقيــت آلبوم 
هنرمندانــی چون همايون شــجريان و 
محسن چاوشــی را معيار قرار داد و اگر 
شرايط اين گونه پيش برود، ديگر کمتر 
مخاطبــی پيدا می شــود کــه بخواهد 
سی دی بخرد.» جعفريان البته افزايش 
ناگهانی قيمت ارز در ماه های گذشته را 
يکی از مهمتريــن دلايل افزايش قيمت 
آلبوم ها می داند و می گويد:«قيمت تمام 
شده يک ســی دی که پيش از اين ۱۸۰ 
تومان بود هــم اکنون بــه ۸۰۰ تومان 
رسيده است. بعد از تهيه سی دی، قيمت 
تمام شده آن برای توليد يک اثر موســيقايی ۲ هزار تومان 
می شد که تا رســيدن به عمده فروشی ۶ هزار و ۵۰۰ تومان 
و برای مصرف کننده ۱۵ هزار تومان می شــد. ولی به دليل 
جهش ارزی يک باره بــه قيمتی حدود ۲۰ تا ۲۵ هزار تومان 
رسيده اســت؛ موضوعی که فروشنده و ناشــر در آن واقعا 

مقصر نيستند.»

شــهروند| زمانی که مديريت باشــگاه 
پرســپوليس به علی اکبر طاهری واگذار شد، 
مديريــت روابط عمومی باشــگاه صفحه ای 
اينســتاگرامی را در سايت باشــگاه به عنوان 
صفحه اصلی و رســمی معرفی کــرد که در 
روزهای ابتدايی ٣٥ هزار دنبال کننده داشت. 
با مرور زمان و فعاليت با نام صفحه رســمی 
باشگاه پرسپوليس و تبليغات هميشگی در 
سايت اختصاصی باشگاه و همين طور عوامل 
پرسپوليس به يک ميليون دنبال کننده رسيد. 
در چنين شــرايطی به يک باره اين پيج به نام 
صفحه هواداری تغيير کــرد و الان هم گفته 
می شود در اختيار باشــگاه نيست، اما از تمام 

اخبار، اطلاعات و تصاوير درون تيم استفاده می کند و درآمد زيادی 
هم از تبليغات دارد. در رابطه با اين مسأله بدون هيچ ترديدی مدير 
کنونی روابط عمومی باشگاه به صورت شفاف بايد پاسخگو باشد. با 
اين حال، بعد از مدتی عوامل باشگاه اقدام به راه اندازی پيجی ديگر 
کردند و اين بار حتی در مکاتبه با اينستاگرام شرايطی را فراهم کردند 
که اين پيج تيک آبی احراز هويت هم بگيرد، اما جالب اينجاست که 

اين پيج به بزرگترين صفحه اينســتاگرامی 
با نام پرسپوليس تبديل شد و در حال حاضر 
هم ١,٨ ميليون فالوور دارد، اما گفته می شود 
که مديريت پيج در اختيار يکی از مســئولان 
سابق و پيشکسوت پرســپوليس است که از 
اين تيم جدا شد و باشگاه دخل و تصرفی در آن 
ندارد. چطور می شود پيج هايی که متعلق به 
باشگاه بود، حالا اخبار و عکس های دست اول 
تيم را مخابره می کند؟ چه فرد يا افرادی از نام 
پرسپوليس برای بزرگ کردن پيج ها و سپس 
شــخصی کردن آن سوءاســتفاده کرده اند؟ 
ماجرای عجيب تر اينجاست که در حال  حاضر 
اکانتی در توييتر با نام اکانت رســمی باشگاه 
پرسپوليس فعاليت می کند و مسئولان باشگاه تاکيد کرده اند هيچ 
اکانتی در توييتر ندارند! اما بازيکنان تيم هم اين صفحه را فالو کرده اند 
و روزبه روز مخاطب شان بيشتر می شود. به نظر می رسد که برخی 
جريان ها با سوءاستفاده از نام پرسپوليس توانسته اند پيج های باشگاه 
را به تصرف شخصی دربياورند و درآمد آنچنانی هم به جيب بزنند. 

بايد ديد مسئولان باشگاه چه تصميمی برای اين فاجعه می گيرند.

نوسانات قیمت ارز به بازار موسیقى هم رسید
جهش  10 هزار تومانى آلبوم هاى موسیقى

ماجراى پیج هاى اینستاگرامى جعلى چیست؟
الرد پاى آقاى پیشکسوت در سوءاستفاده از نام پرسپولیس!
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